
Beantwoording vragen voorafgaand aan de raadscommissie

Nummer DOC-22-607928
Zaaknummer Z-21-180420
Naam commissielid G. Mos
Fractie D66
Onderwerp Commissievragen D66 raadscie. 17-11 agendapunt 7.2 

Herfstnota
Datum waarop de vraag is gesteld 17 november 2022
Beantwoording uiterlijk woensdag 15:00 uur, voorafgaand aan de raadscommissie.
Portefeuillehouder D. Staat / H. Nederpelt
Afdeling Publiekszaken / Openbare Ruimte

1. pagina 6

 Kunt u concreter aangeven waarom nu corona al een tijd geen rol meer speelt, de 
extra uitgaven voor beveiliging publieksbalies toch zijn verlengd? De motivatie lijkt erop 
te duiden dat dit ook voor langere tijd het geval zal zijn. Klopt dat?

antwoord Nee, dat klopt niet. De intentie is om tijdens kantooruren de inzet van de externe 
beveiliging per 1 januari 2023 te beëindigen en om weer te gaan werken met het 
zogenoemde HAL-team. Het HAL-team bestaat uit vaste medewerkers die opgeleid zijn 
om in bepaalde situaties de-escalerend op te treden. Voorwaarde voor de inzetbaarheid 
is dat er dagelijks voldoende vaste, daartoe opgeleide medewerkers in het 
gemeentehuis aanwezig zijn. De inzet van de externe beveiliging wordt vanaf 1 januari 
2023 – net als voor de corona – wel voortgezet, omdat in de avonduren geen 
medewerkers aanwezig zijn op het gemeentehuis, die in kunnen grijpen op het moment 
dat een situatie escaleert.
Op dit moment wordt een voorstel voorbereid op welke wijze dit geregeld kan worden.  
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Wat is de oorzaak dat u minder aan onderhoud openbare ruimte uitgeeft dan 
beschikbaar, mede gelet op het voortdurende gebrek aan voldoende middelen daarvoor?

Antwoord Voor het onderhoudsbudget ‘Havens’ resteren er middelen omdat de renovatie van de 
Westerhavensluis gefinancierd is vanuit een krediet. Daarnaast vinden er 
onderhoudsinspecties plaats tot december 2022, waardoor er dit jaar weinig ruimte is 
om onderhoudswerken aan te besteden. Daarom voegen we het restant 
onderhoudsbudget toe aan de reserve kapitaalgoederen voor de werkzaamheden van 
2023.



De positieve afwijking op het gehele budget is 3,4%.
Het gebrek aan voldoende middelen voor planmatig onderhoud van de openbare ruimte 
is correct. Ons areaal breidt met o.a. uitbreidingsplannen uit, waarvoor nog geen 
middelen op de begroting zijn opgenomen.
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Kunt u de aanduiding ‘subsidieverstrekking’ op de eerste regel van pag. 16 toelichten?
Antwoord Het gaat om subsidie voor het uitvoeren van klimaatadaptieve maatregelen op basis van 

de zgn. ‘Tijdelijke impulsregeling klimaatadaptatie 2021-2027’ van het Rijk. We hebben 
inmiddels een beschikking ontvangen. Aan het project is € 58.745,- netto toegekend.


